
 
Vuoden 2023 talousarvion ja vuosien 2024-2025 taloussuunnitelman hyväksyminen 
 
Kunnanhallitus 28.11.2022 § 244  
  
 Asian valmistelija: talous- ja hallintojohtaja Matias Penttinen 
 

Valtuuston on kuntalain 110 § mukaan vuoden loppuun mennessä 
hyväksyttävä seuraavaksi kalenterivuodeksi talousarvio ottaen huomioon 
kuntakonsernin talouden vastuut ja velvoitteet. Talousarvion hyväksymisen 
yhteydessä on hyväksyttävä myös taloussuunnitelma kolmeksi tai 
useammaksi vuodeksi.  
 
Talousarvio ja -suunnitelma on laadittava siten, että ne toteuttavat 
kuntastrategiaa ja edellytykset kunnan tehtävien hoitamiseen turvataan. 
Talousarviossa ja -suunnitelmassa hyväksytään kunnan ja kuntakonsernin 
toiminnan ja talouden tavoitteet.  
 
Vuosi    TA2022    TA2023   Muutos %  
Toimintatuotot    9 996 250    8 305 171   - 16,9 % 
Toimintakulut  - 42 068 879    -18 131 556 - 56,9 % 
Vuosikate     850 071    1 695 615     99,5 % 
Poistot ja arvonalentumiset-1 401 575      -1 543 527     10,1 % 
Tilikauden yli/alijäämä - 545 134    158 458     129,1 % 
 
Kunnanhallituksessa on käsitelty hallintokuntien talousarvioesitykset ja 
hallintokuntakohtaisten käsittelyjen pohjalta on koottu vuoden 2023 
talousarviokirja, joka on esityslistan liitteenä.  
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Harri Nissinen 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää esittää valtuustolle vuoden 2023 talousarvion ja 
vuosien 2024-2025 taloussuunnitelman hyväksymistä liitteenä olevan 
talousarviokirjan mukaisena. 
 

Päätös Kunnanjohtajan muutettu päätösehdotus: 
- Talousarvioon lisätään Joutsan Joutopäivät + 10000 € ja kylien 
kehittämiseen + 5000 € 
- tekniset korjaukset talous- ja hallintojohtajan tehtäväksi. 
 
Kunnanhallitus esittää valtuustolle edellä olevien muutosten jälkeen 
vuoden 2023 talousarvion ja vuosien 2024-2025 taloussuunnitelman 
hyväksymistä liitteenä olevan talousarviokirjan mukaisena. 
 
Kunnanjohtajan muutettu ehdotus hyväksyttiin. 

 
 
Valtuusto 12.12.2022 § 54    
168/02.01.00/2022    
 
   

 
Päätös Valtuustoryhmät käyttivät asian käsittelyn aluksi ryhmäpuheenvuorot. 

 
Valtuutettu Iiris Ilmonen esitti lisättäväksi katuvalaistusten parantamiseen 
seuraavat tiet: Harjutie, Kaarnapolku, Katajatie, Lampitie ja Matinpolku.  
 
Valtuutettu Iiris Ilmonen esitti, että investointiosan Savontietä koskeva 
kohta muutetaan muotoon Savontien kevyenliikenteenväylän jatkaminen ja 



Kivitien ja Ruusantien perusparantaminen.  
 
Valtuutettu Iiris Ilmonen esitti, että taloussuunnitelmaan vuosille 2024 ja 
2025 lisätään määräraha terveyskeskusalueen infran parantaminen 300 
000 € kummallekin vuodelle, yhteensä 600 000 €. 
 
Valtuutetut Kalle Willman ja Jussi Lehtonen kannattivat Iiris Ilmosen 
tekemiä esityksiä.  
 
Valtuutettu Ilari Suuronen käytti puheenvuoron, että Savontien 
perusparannus erotettaisiin Ruusantien ja Kivitien kokonaisuudesta.  
 
Valtuutettu Pekka Lankia esitti, että suunnitelmavuodelle 2025 varataan 
150 000 € Kivitien ja Ruusantien perusparantamiseen.  
 
Valtuuston puheenjohtaja totesi, että katuvalaistusten parantaminen 
Harjutielle, Kaarnapolulle, Katajatielle, Lampitielle ja Matinpolulle; 
Terveyskeskusalueen infran parantaminen taloussuunnitelmavuosina 2024 
- 2025 molempina vuosina 300 000 € sekä Kivitien ja Ruusantien 
perusparantamisen 150 000 € varaus vuodelle 2025 saavat valtuuston 
yksimielisen hyväksynnän.  
 
Valtuusto päätti hyväksyä talousarvion vuodelle 2023, taloussuunnitelman 
vuosille 2024-2025, sekä talousarviokirjaan sisältyvän investointiosan 
tässä pykälässä aiemmin lisätyt täydennykset huomioiden, yksimielisesti. 

 


